
 
 
Referat fra møte i Langrennskomiteen - telefonmøte 
Dato: 09/01-14  
Tidspunkt: 21.00 – 21.38 
 
Til stede 
Sven Reiersen, Inger Ravndal, Geir Olav Håland, Karin Eskeland, Jon Ola Rysstad, Stig Morten 
Nerheim, Synnøve Spinnangr 
 
Ikke tilstede 
Marte Bollestad 
 

Agenda 
1. Budsjett  
2. Eventuelt  

o Drøfte flytting av KM – jfr forslag  
o Emit brikker (innspill fra Jon Ola)  
o Smørehjelp mellom klubber (Synnøve)  
o Ungdomsstafetten  
o Kretscupen 
o Kretslag 

Referat 
1. Budsjett  

Kort presentasjon av utsendt forslag til budsjett. Det var ønske om å øke støtte til 
Hovedlandsrennet slik at man får etablert et godt smøreapparat. Foerslått beløp ble på 
bakgrunn av dette økt fra 50.000 til 70.000. Ellers ble ny budsjettpost for kretslag vedtatt.   
 
Vedtak: Budsjett godkjent  

 
2. Eventuelt  

o Drøfte flytting av KM – jfr forslag fra Otra om å flytte til Bortelid dersom det blir 
problemer med snø. Godkjent av LK. 

o Emit brikker (innspill fra Jon Ola) – saken ble kort drøftet, men enighet om at vi 
beslyser det bredere på et senere møte.   

o Smørehjelp mellom klubber (forslag fra Synnøve) særlig på HL – Jfr økning i 
budsjettet  følger  Sven dette opp med Sigurd Wiberg.   

o Ungdomsstafetten – Kort informasjon om at LK må forberede utttak av lag til den 7. 
mars i Kollen.  

o Kretscupen – Vi må informere om status i cup under KM på Høgås, Geir Olav og 
Sven følger opp. For øvrig vedtok LK at det gis stipend i år.  

o Kretslag, Inger og Geir Olav følger opp med litt mer informasjon til sonene.  
 
 

Ref. Geir Olav Håland 
LK leder 


